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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SÂNIOB
Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România

Tel: 0259 / 441128; CUI:4820291
e-mail:registratura@saniob.ro; Web:www.saniob.ro

NR. 3373 /09.11.2021

PROCES-VERBAL

Incheiat azi09.11.2021 in sedinta ordinară a Consiliului local al comunei Sâniob,
stabilită și convocată prin dispozitia primarului nr.115/02.11.2021, sedință care a avut loc la
sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 10.00, cu prezența fizică și cu respectarea
măsurilor de protecție COVID-19.

La prezentaședinta au participat următorii consilieri: Zatyko Stefan-Adalbert, Braun
Laszlo, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru , Laszlo Sandor, Molnar Jozsef, Erdei
Dănut-Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Kubola-Penzes Ida-Krisztinasi Opre Viorel-
Florian.

Nu a absentat nici un consilier,
Au participat de drept:D-ul Zatyko Jacint – primarul comunei Sâniobși d-na Mela

Maria-Elena – secretar general .

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11 consilieri locali din totalul de
11 consilieri in functie, iar ședința este deschisă cu intonarea imnului național, fiind
înregistrată și postată pe site-ul oficialwww.saniob.ro.

La deschidereaședintei, dl primar invită pe dl Laszlo Sandor, presedintele deședință, să
preia conducereaședinței și să supună spre dezbaterea Consiliului local al comunei Sâniob,
proiectul ordinii de zi a ședintei ordinare, având următoarele propuneri:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din
09.11.2021.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din
15.10.2021
3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob pe anul 2021.
4. Proiect de hotărâre privind achizi ționarea de acțiuni la societatea APĂ CANAL NORD
VEST SA
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare si Functionare a
Consiliului Local Sâniob, județul Bihor, cu modificările și completările ulterioare
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea desemnării unui reprezentant al Consiliului Local
Sâniob, care să facă parte din Comisia de evaluare a probei de interviu din cadrul
concursului pentru ocuparea funcției de director din unitățile de învățământ preuniversitar
de stat din Comuna Sâniob, județul Bihor
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a
aparatului de specialitate al Primarului Comunei Sâniob, cu modificările și completările
ulterioare.
8. Diverse.
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Drept urmare ordinea de zi este aprobata cu 11 voturi pentru, adoptându-seHotărârea
nr.89.

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali
procesul verbal al sedintei ordinare din data de 15.10.2021, pe care presedintele de sedinta l-a
supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri,
adoptandu-seHotararea nr.90.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
comunei Sâniob pe anul 2021.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt

obiecții.
Dl primar Zatyko Jacint ia cuvântulși arată că, datorită faptului că UDMR este la

guvernareși din fericire vor rămâne, au intrat aproape 1 mil.lei noi, 750 mii lei din sume defalcate
din TVA și 366 mii pt ADI Zona N-V SA, din care 300 mii pt canalizareși 66 mii capital social.
Aici vreau să atrag atenția că, din păcate. Avem o lucrare de canalizare nefinalizată, care inițial a
fost declarată că e finalizată, adică cămine de racordare greșit făcute sau nu au fost puse deloc, la
SF-uri e dezastru la stațiile de pompare, totul este înfundat, stricat, ... pt.66 miliarde de lei, din
care contribuția noastră a fost de 6,6 miliarde. Despre ce vorbim? Iar acum trebuie să investim o
grămadă de bani ca să punem la punct greșelile altora. Acum o să vă enumăr ce lipsuri avemși la
stația de epurare, ceea ce pe hârtie a fost finalizat 100%, astfel: avem lipsă conductă evacuare apă
epurată, conducta bay-pas, senzor oxigen, senzor suspensii solide, logică soft+parametri
echipamente, lipsă uleiuri în suflante, de curățat bazinele, trebuie sulfat feeric, hipoclorit de sodiu,
polioelectrolit și trebuie văzută conducta de decantor, că și acolo avem pierdere ... plus lipsă
fixare și izolare conductă apă potabilă. Pentru asta trebuie să revizuim lucrurileși să cheltuim o
grămadă de bani, care puteam să-i investim și altundeva ...și-mi vine să plâng când văd câte
miliarde trebuie sămai băgăm, ca să fie sistemul funcționabil. Mulțumesc pt atenție!

dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul trei al ordinii de zi,
adoptându-seHotararea nr.91, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotrivași 0 abțineri.

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind achizi ționarea de
acțiuni la societatea APĂ CANAL NORD VEST SA,

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisiiși nu sunt

obiecții.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de zi,

adoptându-seHotararea nr.92, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotrivași 0 abțineri.

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea
Regulamentului de Organizare si Functionare a Consiliului Local Sâniob,județul Bihor, cu
modificările și completările ulterioare.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Dl Laszlo Sandor arată că materialul a fost studiat înședința de comisiiși nu sunt obiecții,

dar totuși, d-na secretar general să puncteze modificările intervenite.
D-na secretar general arată că, cu toate că a mai fost aprobat Regulamentul de organizare

și funcționare a Consiliului local, pe parcurs au fost identificate o serie de aspectecare necesită
clarificări și care trebuie precizate în Regulament. În continuare se discută punctual fiecare
propunere cu consilierii locali. Nu sunt alte propuneri aduse de consilieri.

D-na secretar mai arată că în situația actuală, conform măsurilor stabilite prin HG privind
pandemia, consilierii locali sunt asimilați salariaților, care își exercită atribuțiile în îndeplinirea
actului administrativ, astfel, deocamdată au acces în instituției și consilierii nevaccinați. Nu știm
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ce măsuri vor interveni până luna viitoare, astfel că trebuie să știm câti consilieri sunt nevaccinați.
Se constată că din 11 consilieri, 3 sunt nevaccinați. În aceste condiții, d-na secretar general arată
că, de luna următoare, există posibilitatea să nu mai putem faceședințele fizic, astfel că vom
aplica procedura din anexa 11 de la Regulamentși fiecare consilier se va descurca cu aparatura
personală, telefon, laptop sau PC.

Dl Laszlo Sandor, președinte deședință, mulțumește pentru intervenție .
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de zi,

adoptandu-seHotararea nr.93, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctulșase din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea desemnării
unui reprezentant al Consiliului Local Sâniob, care să facă parte din Comisia de evaluare a
probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea funcției de director din unit ățile
de învățământ preuniversitar de stat din Comuna Sâniob, județul Bihor .

Dl președinte deședință invită la propuneri.
Dl Kiss Istvan-Matyas propune pe dl primar, ca reprezentant al Consiliului local .
Nu sunt alte propuneri.
dl. Președinte deședință supune la vot proiectul de hotărâre, punctulșase, adoptandu-se

Hotararea nr.94, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul șapte din ordinea de zi,Proiect de hotărâre privind aprobarea
Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului de specialitate al Primarului
Comunei Sâniob, cu modificările și completările ulterioare, d-na secretar general arată că
modificările intervenite în cadrul acestui regulament sunt urmarea modificărilor aprobate în cursul
acestui an la structura organizatorică a aparatului de specialitate al primarului. Astfel, au fost
desființateși înfiin țate compartimente.

Dl președinte deședință invită la discuții.
Nu se înscrie nimeni.
Dl Zatyko Stefan Adalbert arată că materialul a fost studiat înședința de comisii, nu sunt

obiecții, fiind avizat favorabil.
dl. Președinte deședință supune la vot punctulșapte al ordinii de zi, adoptandu-se

Hotărârea nr.95, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse

Dl președinte deședință Laszlo Sandor invită la discuții.
Dl primar prezintă cererea înregistrată cu nr.3203/26.10.2021 depusă de dl Ivan Flaviu-

Mirel, în calitate de preot paroh al localității Sfârnaș, prin care solicită încredințarea clădirii a
fosteișcoli din Sfârnaș, în vederea desfășurării de activități filantropice, mai exact înființării unui
after-school pentru copiii din comună, precumși amenajarea unei bucătării în vederea oferirii unei
mese calde pentru familiile nevoiașe din comună. În continuare, dl primar arată că au fost făcute
toate demersurile, împreună cu Autoritatea Electorală Permanentă, pentru a muta secția de votare
în această clădire. Apoi, va trebui să modificăm inventarul domeniului publicși să schimbăm
destinația imobilului, care va fi Cămin Cultural, unde se vor putea organiza evenimente, botezuri,
parastase. Mai trebuie să amenajăm acolo un trotuarși sistem de încălzire. În plus, vom amenaja
un birou, unde, o dată pe lună vom deservi populația cu serviciul de taxeși impozite și registrul
agricol, având în vedere că populația este îmbătrânită și se deplaseazămai greu la Sâniob.

Dl Laszlo Sandor, arată că din ce a ascultat, referitor la cerere, nu înțelege partea cu after-
school.

Dl primar arată că, bineînțeles, de after-school nici nu poate fi vorba. After-school va fi
construit în Sâniob, pe bază de proiect, care va funcționa cu personal calificat pentru toți copiii
din comuna noastră.
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Dl Erdei Dănuț arată că, activitatea d-lui primar nu ar trebui să fie afectată, chiar dacă ar
da acces în clădire d-lui preot.

Dl primar arată că, în principiu, pentru evenimente se poate da oricând, dar, în totalitate nu
putem să pierdem clădirea, că atunci unde mai facem alegeri, unde mai mergem cu taxeși
impozite, unde mai fac oamenii din sat evenimente, când nu va mai fi pandemie .

Dl Buzaș Nicolaie întreabă dacă s-ar putea da bucătăria separată, pentru că totuși ar fi
folositor pentru oamenii vârstnici să primească o masă caldă.

Dl primar arată că mai întâi trebuie să schimbe destinația clădirii și mai apoi rămâne de
văzut.

Dl Molnar Jozsef arată că, chiar dacă va fi dată, trebuie atenție cui va fi dată, să nu fie o
Asociație cu o singură persoană, care mâine sau poimâine se ridică și pleacă și lasă comunitatea
fără sală de evenimente.

D-na secretar general arată că, așa cum a fost formulată cererea, preotul paroh Ivan Mirel,
ca persoană fizică nu poate să ceară clădirea în folosință gratuită, pentru că legea nu permite. El
poate să ceară în numele Parohiei Ortodoxe Sfârnaș, în calitate de reprezentant al acestuiași cu
acordul Consiliului de administrație.

Dl Laszlo Sandor arată că nu trebuie să luăm o decizie imediată, putem să mai revenim
asupra acestei probleme.

Dl presedinte de sedinta invitași la alte discuții.
Alte probleme, nu s-au mai discutat.
D-l Laszlo Sandor – presedintele de sedinta:

- Declar sedința incheiata!
Vămulțumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PREȘEDINTE DE ȘEDINTA SECRETAR GENERAL
Sandor LASZLO Maria-Elena MELA


